
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 29-04-2024kl. 19.30på Zoom 
 

 

Indkaldt af Sten Scheller. 

Referent:Vibeke Appel. 

Deltagere: Sten Scheller, Carsten Roos, Vibeke Appel, Pia Lorenzen ogOrla Olesen 

Afbud fra:  

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: Vi skal snakke næste års møder – Årshjul 2024/25 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden. 

 

 

Godkendt 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden. 

 

 

Indeholdt i nedenstående dagsorden 

3: Fritidshusejernes Landsforening. 

 

FL skifter navn til 

Sommerhusejerne.dk 

Vedtages på en ekstraordinær 
Generalforsamling 6.5.24 

Nyhedsbreve i nyt format! 

4: Årshjul: 

Møder holdes første mandag i hveranden 
måned 

 

 

 

Forslag: 

Mandag 3/6 2024: fysisk møde kl. 15, 
Blåbærvej 7a 

Mandag 29/7 2024 

Mandag 7/10 2024 

Mandag 2/12 2024 

Mandag 3/2 202 

Lørdag 22/3 2025: Generalforsamling 

5. Sidevejenes forfatning. Orla 

 

Siderne er klippet ca. 1 ½ meter i højden. 
Jørgen Gram Hansen sørger for 
ukrudtsbekæmpelse, når vejret tillader.  

6. Vand: Grøfter, overfladevand, sluser Orla har snakket med Hans Schmidt, om 
underløbene evt. kan skylles igennem.  



Kan vi få en fagperson til at vurdere vores 
kanaler og problematikken med den øgede 

vandmængde, efter Orla og Carsten har 
besigtiget området d. 20/5 

Orla tjekker nordslusen 

6.A Diget:   

 

Afklaring om handling vedrørende de 
berørte lodsejere? 

Se separat arbejdsark medsendt som bilag 
til sidste bestyrelsesmøde. 

Carsten laver oplæg til næste 
bestyrelsesmøde  

 

7: Kasserer: Kontingent og restancer 

7A. Udgifter i den kommende sæson. 

Prioritering af udgifter. 

Større anlægsopgaver. 

Reparation af Ringvejen. 

 

96 mangler at betale kontingent inden frist 
d. 1/5.  

Der er afsat 100.000 til bl.a. veje. 

Hjertestarter fungerer og kan holde frem til 

2027, hvor der skal nyt batteri i. 

8: Andre påtrængende opgaver: 

Sikring af Ringvejen ved at lave et 45 

graders ”buk” i stedet for det nuværende  

90 graders ved underløbet. 

 

Orla kontakter matrikel 869, Revlingevej 1, 
og informerer ejer 

Sextus udfører arbejdet 

 

 

9: Affaldssortering 

 

Mail fra Blåbærvej 28. 

Sendt som bilag til bestyrelsen 

Sten skriver svar 

10: Digeproblematikken. 

 

Medlemskab af Landsforeningen af 

Digelaug? 

Kontingent 500 kr. årligt 

Vedtaget på sidste bestyrelsesmøde. 

BG er nu medlem. Der udsendes 
nyhedsbrev 

 

 

11: Eventuelt og protokolgennemgang Carsten bestiller hundeposer, som placeres 
i posthuset.  

Ved generalforsamlingen blev der 
forespurgt til nedklipning af fyrre- og 
birketræer på hedearealerne 
Svaret er: Ja, på statens hedearealer fjerner vi 

opvækst af træer. 

 

Lakolkstien bliver vedligeholdt på niveau med øvrige 

vandrestier på Rømø, så der kan være perioder på 
året, hvor stierne er for våde til at kunne benyttes.  
 

 
 
Mødet slut kl. 21.01 


